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Spørgsmål nr. S 735 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Social- og boligministeren 

Dato: 25. februar 2025 

Stillet af: Carl Andersen (LA)  

Mener ministeren, at det er positivt, at 139 lejligheder er blevet opdelt i 

ejerlejligheder siden den 1. juli 2020, som følge af at forbuddet mod opdeling 

af ældre private udlejningsejendomme med to beboelseslejligheder og 

erhverv er blevet ophævet?  

(Spm. nr. S 735). 

Begrundelse 

Der henvises til ministerens svar af 20. februar 2025 på BOU Alm. del, 2024-

25, spørgsmål 40. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på carl.andersen@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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